
 

  

 

 

med SMC Gävleborg, 2022-02-20 kl 13.00 

på Högbo Qvarn, Sandviken 

 

 

 

 



Förslag till dagordning vid SMC Gävleborgs årsmöte 

2022-02-20 

 

§ 1 Mötets öppnande 

§ 2 Val av ordförande samt protokollförare för mötet 

§ 3 Val av två justerare tillika rösträknare 

§ 4 Fastställande av röstlängd 

§ 5 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst 

§ 6 Godkännande av dagordning 

§ 7 Föredragning och godkännande av styrelsens verksamhetsberättelse 

§ 8 Föredragning och godkännande av resultat- o balansräkning 

§ 9 Föredragning av revisionsberättelse 

§ 10 Beslut om styrelsens ansvarsfrihet 

§ 11 Behandling av ärenden som stadgeenligt framlagts av länets medlemmar, samt förslag 

från styrelsen eller riksorganisationen 

§ 12 Fastställande av budget för året 2021 

§ 13 Val av styrelseordförande, för en tid av ett år 

§ 14 Val av tre ordinarie ledamöter till styrelsen, för en tid av två år 

§ 15 Val av suppleanter, för en tid av ett år 

§ 16 Val av två revisorer, för en tid av ett år 

§ 17 Val av valberedning bestående av två personer, för en tid av ett år 

§ 18 Övriga frågor 

§ 19 Mötets avslutande 

 



 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE för verksamhetsåret 2021 - 

SMC Gävleborg  

 

Verksamhetsåret  

Verksamhetsåret omfattar perioden 1/1 – 31/12 2021 

 

Medlemsantalet  

2021-12-31 hade SMC Gävleborg 2 047 medlemmar, 300 kvinnor och 1 747 män.  Antalet 
direktanslutna är 1358 (som inte är medlem i någon klubb). 

Anslutna klubbar i länet 

Ballbangers MC, Gävle  Big Bay MC-klubb, Storvik 

Black Road Riders, Gävle  Black Velvet MC, Tallåsen 

Bollnäs Motorcykelklubb  Custom Riders, Söderhamn 

Gefle MCK  Hofors MCK    

Hudiksvalls MCK Jernviken MC, Sandviken  

Krusty MC, Gävle Kungsbäck MC, Gävle   

Ljusdals MCK  Loos MCK    

Riverside MC, Järvsö Sandvikens MCK   

Snakes Choppers, Gävle Söderhamns MTT   

The Witches, Gävle 

Styrelsen  

Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av följande personer:  

 

Ordförande  Mia ”Emo” Olsson, Bollnäs/Sälen 

Kassör  Lennart Lindgren, Gävle 

Sekreterare  Susanne Östh, Bjuråker 

Ledamöter  Erling Arvidsson, Ljusdal 

 Mattias Lindström, Gävle 

 Veli-Matti Hukari, Storvik  

 Hans Norell, Bollnäs 

Suppleanter  vakant 

Revisorer  Michael Andersson, Bollnäs  

 Chatrine Södergren, Sandviken 

Valberedning  Tomas Bergström, Gävle 

 Peter Kronlund Söderhamn 



Sammanträden 

Under året har styrelsen haft 6 protokollförda (förutom konstituerande möte) styrelsemöten, de flesta via 
teams. Årsmötet och efterföljande konstituerande styrelsemöte hölls den 21 mars via teams 

 

 

Kommittèer och ansvarsområden 

Webb - ansvarig Mia Emo Olsson, Matti Huukari 

Vår webbsida har uppdaterats med nyheter kontinuerligt under året. På vår sida finns all info om 
distriktets aktiviteter.  

Vi siktar även på nå ut till fler medlemmar och motorcyklister på Facebook, som är ett snabbt och bra 
ställe att få ut aktuell information. På Facebook har vi i skrivande stund 942 personer som följer sidan. 
Filmer och foton från Knix på Rörberg har lagts ut på Facebook under sommaren.  

 
Press och reklam - ansvarig Hans Norell 
Under året som gått har Hans Norell skrivit information om vad som händer i distriktet på MC-folkets 
distriktssida. 2021 präglades liksom föregående år av restriktioner på grund av Coronapandemin och 
genom osäkerheten kring evenemang som kunde ställas in så valde vi att inte ge ut det årliga 
Informationsbladet DistriXnytt som följaktligen ställdes in även detta år. 
 

Distriktsinformation - ansvarig Mattias Lindström 
På samma sätt som året innan så planerade vi aktiviteter med förhoppningar om ändrade restriktioner. 
På grund av pandemin så fick vi även i år lägga om planerna. Styrelsen har förhoppningar att kunna 
bedriva verksamhet på samma sätt vi gjorde 2019. Men vi lär fortfarande vara beredda på att anpassa oss 
efter vad som händer. Ser fram emot ett nytt aktivt verksamhetsår. 
 

 

 

School 

GK Knix Rörberg - ansvarig Stefan Clavebro 

Året 2021 har varit lite stökigt, restriktioner från ena dagen till den andra. Från och till hade vi 
diskussioner om att köra Knix eller inte och hur vi skulle genomföra det... 

Men det blev till slut Knixkörning med FHM-restriktioner! Nytt för denna säsong var att vi provade att 

köra “broms till stopp”. Det blev lite blandade betyg så vi kommer att jobba vidare på det för att få bättre 

struktur under övningen. 

 
Endast en omkullkörning denna säsong, vilket är väldigt bra.  
Vi började även med korta avstämningsmöten efter avslutad körning på kvällen. Detta har fallit väl ut 
med mycket bra diskussioner som lett till små förändringar till det bättre redan till nästa övningstillfälle. 
Föranmälan har även varit en stor fördel denna säsong. Det har fungerat bra och vi har jobbat på ”rätt 
arbetsmetod” för oss att hantera det på. Vi var rädd att antalet deltagare skulle minska, men det visade 
sig att deltagandet ökade från föregående år. Inte som nivåerna var innan pandemin dock. 
Två aspiranter skickades på examinering och blev godkända. Så nu är vår trupp utökad med 2 nya 
instruktörer! 
Vi hade även några funktionärsdagar där det visades stort intresse. 
 

 

 

 

 

 

 



Grus - ansvarig Kristoffer Holm 

Vilken rolig grussäsong 2021 har varit!  
Vi har haft fyra kurser som alla blev fullbokade snabbt! Superroligt! Väldigt bra feedback från deltagare, 
både från mer och mindre erfarna grusåkare. 
 
Samarbetet med SMK Gävle har varit väldigt bra och vårens kurser höll vi inne på området för 
crossbanan, vilket gjorde att vi hade tillgång till toaletter, dusch och sittplatser, allt under ett tak. 
Kurserna på hösten anordnades på stora grusplanen, där vi har haft många av tidigare kurser. 
 
Vi har även haft ett par tillfällen då vi haft körning för oss själva. Dessa tillfällen är minst lika viktiga för 
att vi skall hålla oss själva i ”form”. Dessa dagar vill vi dock att fler med roll inom SMC Gävleborg 
deltager i. 
 
Distriktet fick även en ny grusinstruktör på examineringen i Rosersberg, en ny aspirant samt att en 
gammal bekant återanslöt till truppen. Äntligen känns det som vi har resurser för att kunna göra något 
riktigt bra!  
 
Nu ser vi verkligen fram emot 2022 med nya idéer som vi vill prova. 

 

 

SMCs årsmöte  

På SMCs digitala årsmöte i maj 2021, deltog Lennart Lindgren och Emo Olsson. 

 

 

Övriga möten och utbildningar 

Ingen verksamhet detta år pga rådande omständigheter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Slutord 

Återigen ett ovanligt mc-år med en pandemi hängande över oss.  
Men - som en klok man sa: "This too shall pass...." 

Så - vi ser just nu ljuset i tunneln och hoppas att det förblir så. Med stor sannolikhet kommer vi att kunna 
köra våra aktiviteter precis som innan pandemin! 

Det blir alltså en hamburgare och tipsrunda i Lingbo på Gökottan. På Nationaldagen kommer vi att starta 
på olika platser i länet och åka mot okänt mål. Mc- och kvällsträffarna - here we come, bara att kunna 
prata hoj med en okänd på en parkering i ingenstans är något man längtar efter. 

Det finns bara en sak att säga om ovanstående: Jippieee! 

Tack för detta vanliga men ovanliga år,  

Gävleborg, januari 2022 
SMC Gävleborg styrelse 

 

 

 

Mia Olsson  Susanne Östh Lennart Lindgren  

 

Mattias Lindström  Erling Arvidsson Hans Norell 

 

Veli-Matti Hukari 


